
 

 
Protokół 

z XXXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 
odbytej w dniu 11 marca 2010r. w godz.  od 9.00 do 12.30  w 

Świetlicy Wiejskiej w Orlu. 
 

 

 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 

Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 13 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

Proponowany program sesji: 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych za 2009 rok. 

6. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 

7. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych za 2009 rok. 

8. Informacja o organizacji prac społecznie użytecznych na terenie gminy w 2010 

roku. 

9. Informacje, o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych oraz skargi 

mieszkańca gminy do NSA. 

10. Interpelacje i wnioski radnych. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu. 



b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kościerskiemu na opracowanie 

„Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Ziemi Kościerskiej”. 

- opinia Komisji Rewizyjnej. 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Liniewie  z filią w Wysinie, 

- opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Opieki Społecznej. 

 d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu  

i rekreacji w Liniewie, 

- opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Opieki Społecznej. 

e) ustalenia zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Liniewo na 2010 rok, 

- opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Opieki Społecznej. 

f) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2011 rok 

funduszu sołeckiego, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu. 

g) zmiany Uchwały NR XX/107/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 8 sierpnia 

2008r. w sprawie zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów Gminy 

Liniewo, 

- opinia Komisji Rewizyjnej. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 

jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

 

Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak.  

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 5  

Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych za 2009 rok 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 



Ad. 6 

Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej 

 

Ludwik Szparkowski – czy strefa biedy w naszej gminie poszerza się? 

 

Barbara Okrój – polityka społeczna zmierza do tego, aby wspierać rodziny w sprawie 

pracy socjalnej, a nie tylko pomoc finansowa. Duży nacisk kładziemy na  problemy 

opiekuńczo-wychowawcze, dbamy o to żeby dzieci zostawały jednak w domu i nie były 

odbierane rodzicom. Dużym problemem jest to, że nie ma w naszej okolicy ośrodka 

opiekuńczego dla osób niepełnosprawnych umysłowo. Te osoby po pobytach w szpitalu 

często nie mają się gdzie udać żeby się ktoś nimi zaopiekował z rodziny. I często taką 

osobę musimy umieścić w takich zakładach poza naszym województwem, bo nigdzie 

bliżej nie ma miejsca. 

 

Ludwik Szparkowski – proszę powiedzieć jakie sprzęty rehabilitacyjne pozostały 

jeszcze do rozdysponowania?  

 

Barbara Okrój -  zostały jeszcze balkoniki na kółkach dla osób mających problemy z 

chodzeniem. Reszta została już rozdysponowana dla mieszkańców i do szpitala. 

 

Ryszard Kruszyński – byłem ostatnio w PFRON w Kościerzynie i rozmawiałem z 

Dyrektorem tej placówki, wyraziła ona chęć uczestniczenia  i poinformowania o 

potrzebach na jednej z sesji u nas. 

 

Barbara Okrój – prowadzimy zbiórkę rzeczy używanych pod postacią mebli dla chorej, 

która jest w tym momencie w szpitalu, a jej stare meble nie nadają się do użytku. 

 

Radni nie wnieśli więcej żadnych uwag ani zapytań. 
 

 

Ad. 7 

Ocena płatności zobowiązań pieniężnych za 2009 rok 

 

Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej – przyjmujemy tę informację 

bez zastrzeżeń. 

 

Sławomir Zabrocki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna 

również tę informację przyjmuje bez zastrzeżeń. 

 

Ludwik Szparkowski – wykonanie podatku od nieruchomości wynosi 86% jak to się ma 

do lat biegłych? 

 

Skarbnik – należności różnią się od planu wykonania, ale to nie jest ostateczne 

rozliczenie. Prawidłowe wykonanie  podatku  od nieruchomości będzie na absolutorium, 

gdy dostaniemy już wszystkie rozliczenia i sprawozdania. 

 

 



Radni nie wnieśli więcej żadnych uwag ani zapytań. 

 
 

 

Ad. 8 

Informacja o organizacji prac społecznie użytecznych na terenie gminy w 2010 
roku 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
 

Ad. 9 

Informacje, o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych oraz skargi 
mieszkańca gminy do NSA 

 

Ludwik Szparkowski – pan Dariusz Potrykus wniósł skargę na działalność Wójta Gminy 

Liniewo do NSA, chociaż takie skargi rozpatruje Rada Gminy. Pan Potrykus został 

zobowiązanych do uiszczenia opłaty za wniesienie tej skargi w wysokości 100zł, której 

nie uiścił, sprawa została zakończona wyrokiem sądu bez możliwości odwołania. 

 

Pan Przewodniczący Ludwik Szparkowski wyjaśnił zasady wypełniania 
oświadczeń majątkowych oraz termin ich składania w sekretariacie Urzędu 

Gminy w Liniewie.  

 

 

Ad. 10 

Interpelacje i wnioski radnych 

 

Alfons Troka – jak się ma sprawa z przeniesieniem lampy na ulicę Wyzwolenia w 

Liniewie? 

- przydałoby się już pomyśleć o dużej równiarce, bo bez niej nie damy rady naprawić 

dróg, 

- chciałbym podziękować Panu Prądzińskiemu za szybkie i sprawne odśnieżanie tej 

zimy. 

 

Jerzy Czapiewski – trzeba byłoby coś zrobić z  drogą wojewódzką 224 w stronę 

Głodowa, chociażby postawić jakieś znaki informujący o niebezpieczeństwie, 

- kiedy zostanie przeniesiona  lampa i dołożona jedna lampa w Głodowie? 

 

Sławomir Zabrocki – prośba żeby postawić znaki przewrócone przez śnieg w Chróstach 

Wysińskich i drogowskaz w kierunku Rymanowca. 

 

Zbigniew Rekowski – trzeba wyciąć gałęzie na drodze z Orla do starych Polaszek, bo tak 

się rozrosty na ulicę, że ciężko jest się już wyminąć dwóm samochodem. 

 



Wiesław Szarmach – kto upoważnił Pana Czapiewskiego do zmiany rozkładu jazdy PKS, 

bo Pan Prezes powiedział, że pan Czapiewski wszystko zmienił. Teraz mieszkańcy 

Wysina żeby dojechać do Ośrodka Zdrowia w Lubieszynie mają nie 2,5 km tylko 19km. 

 

Ludwik Szparkowski – chciałem otrzymać decyzję środowiskową dla działek w 

Garczynie, ale w referacie nieruchomości powiedziano mi, że muszę złożyć wniosek do 

Pana Wójta o taki dokument. Więc teraz ja proszę o taki wykaz na piśmie. 

- dlaczego są tak późno zebrania wiejskie, będzie to maj wtedy rolnicy będą mieli nawał 

prac polowych i nie będą mogli uczestniczyć w spotkaniach, 

- chciałbym uzyskać na piśmie informację o przyznanych stypendiach  w szkołach 

podstawowych, jakie są limity przyznawania tych stypendiów, jakie są średnie ocen 

uczniów,  którzy otrzymali te stypendia i jak sobie radzą w gimnazjum, bo słyszałem,  że 

nauczyciele zawyżają średnie ocen, 

- 27 maja mija 20 lat od pierwszych wolnych wyborówsamorządowych, może 

należałoby zwołać nadzwyczajna sesję tego dnia i zaprosić wszystkich dawnych 

radnych, 

- Gmina Stara Kiszewa otrzymała dofinansowanie z RPO na drogi osiedlowe, nie 

twierdze, ze na wszystko otrzymalibyśmy dofinansowanie, ale nie próbujemy. Nie ma u 

nas człowieka, który  podpowiadałby Wójtowi w jakim programie można wziąć udział. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach do godz. 1045. 

 
Po przerwie wznowiono obrady. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 

a) zmian w budżecie gminy 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy na 2010r. 
 

 

Ludwik Szparkowski – cieszę się, że jest tyle zadań w tym roku. Chciałbym żeby wybory 

odbywały się co 2 lata wtedy gmina naprawdę szybko by się rozwijała. Jest bardzo dużo 

zapóźnień. Wodociąg w Rymanowcu, który na początku miał być robiony przez dwa lata, 

bo niebyło pieniędzy, a teraz będzie zrobione w tym roku.  Gdyby ta nadwyżka 

900 000zł została  wydana wcześniej na te drogi, to teraz moglibyśmy się przymierzać 

do innych inwestycji. Przez te 3 lata mógł to być nasz udział własny do nowych 

projektów. 

 

Wójt -  przykro mi to słyszeć, że Pan jest nie zadowolony z obecnej sytuacji. Wszyscy są 

zadowoleni, a Pan jak zwykle nie. Nie można dzielić nadwyżki póki ona nie wystąpi. 

Mieliśmy zaplanowaną inwestycję na ulicy Tysiąclecia, ale od kalkulacji, którą robiliśmy 

3 lata wcześniej dużo się zmieniło, roboty drogowe potaniały i pozostało nam jeszcze 

trochę pieniędzy do wykorzystania w ramach tej kwoty.  W 2007 roku dużo się działo w 



stosunku do 2 poprzednich lat i poprzedniej kadencji. Mieliśmy rok poślizgu, ale to nie z 

naszej winy. Sugerował Pan, że się nie staramy, składaliśmy wnioski na „schetynówki”, 

Leader Plus, Plan Odnowy Wsi. Inwestycje są zaplanowane do końca roku, chcemy 

jeszcze zrobić chodniki na ulicy Tysiąclecia i Pstronga i Gruszki. Jesteśmy liderem 

inwestycji w powiecie kościerskim. Nie można nas porównywać do innych gmin, bo 

każda gmina ma inne warunki. 

 

Ludwik Szparkowski – cieszę się bardzo, że tyle się dzieje teraz, ale żałuję, że nastało to 

tak późno. 

 

Wójt – pracowaliśmy przez cały czas nawet bardziej intensywniej, ale była to praca nie 

widoczna na zewnątrz. A Pana oskarżenia są bezpodstawne. 

 

Ludwik Szparkowski – gdyby ta modernizacja dróg odbyła się 2 lata wcześniej nie 

byłoby teraz ani kredytu ani nadwyżki. 

 

Wójt – proszę teraz nie zaprzeczać temu co mówił Pan wcześniej, że trzeba brać jak 

najwięcej kredytów na inwestycje. 

 

Ludwik Szparkowski – ale powinny one być wcześniej wzięte na rozwój gminy. 

Rozmawiałem kiedyś z szefem pewnej firmy, który powiedział, że taki odcinek  jak ulica 

Tysiąclecia będzie kosztować 250 000zł, a wtedy powiedział Pan, że nie ma na to 

pieniędzy. 

 

Wójt – czy aż tak boli pana, że wszystkie wsie w gminie się rozwijają a nie tylko 

Liniewo? Pan to wszystko robi pod publikę. 

 

Ludwik Szparkowski – Panie Wójcie ma Pan dar do odwracania pewnych spraw. 

 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt więcej uwag nie zgłosił.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

 

 

 



b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kościerskiemu na opracowanie „Strategii 

Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Ziemi Kościerskiej” 

 

Sławomir Zabrocki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja wyraża 

pozytywną opinię. 

 

Ludwik Szparkowski – trzeba działać w tej sferze, bo to może się nam przydać w 

przyszłości. 

 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt więcej uwag nie zgłosił.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Liniewie  z 

filią w Wysinie 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt nie zgłosił uwag ani   zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu  

i rekreacji w Liniewie 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt więcej uwag nie zgłosił.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

e) ustalenia zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Liniewo na 2010 rok 

 

Wiesław Szarmach – Przewodniczący Komisji Oświaty – komisja jest za przyjęciem  

tego projektu uchwały. 

 

Wójt – proponuję większych kwotę za doskonalenie nauczycieli z 750zł do 900zł 

uwarunkowane jest to tym, że wzrosły opłaty za czesne i jest to kwota dopłaty za 

semestr a nie za miesiąc. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem wniesionej przez Pana Wójta poprawki do projektu uchwały. 
 
Radni 12 głosami „przeciw” przy 1 „wstrzymującym się”  odrzucili propozycję 

przedstawioną przez Pana Wójta. 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt więcej uwag nie zgłosił.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

f) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2011 rok funduszu 

sołeckiego 

 

Sekretarz – wszystko zostanie po staremu w sprawie dochodów sołectw po przyjęciu tej 

uchwały, według analiz nie opłaca się aby sołectwa posiadały nowy fundusz, bo jest to 

dla nich bardzo uciążliwe. 

 

Wójt – wiele obowiązków spada na sołectwo w pozyskiwanie własnych funduszy, teraz 

nasze dochody dla sołectw systematycznie wzrastają i są jeszcze dodatkowo 

wzmacniane przez projekty. 

 



Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej – komisja jest za przyjęciem 

tego projektu uchwały. 

 

Roman Kobiela – jak wygląda ten fundusz sołecki? Bo słyszałem, że są to dochody z 

podatków. Sołectwo Chrztowo jest jednym z sołectw, które przynosi dla gminy najwięcej 

podatków, a nasz budżet wynosi zaledwie 800zł. 

 

Wójt – wiemy, że potrzeby sołectw są ogromne, a budżet sołectw jest ustalany na 

podstawie ilości mieszkańców. 

 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt więcej uwag nie zgłosił.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

g) zmiany Uchwały NR XX/107/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 8 sierpnia 2008r. w 

sprawie zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów Gminy Liniewo 

 

Wójt – sołtysi nie mają obowiązku obligatoryjnego uczestniczenia w sesjach, ale 

obecność każdego sołtysa jest wskazana żeby mieć orientację co się dzieje w gminie. 

 

 

Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy są jeszcze jakieś uwagi do uchwały.  

 

Nikt nie zgłosił uwag ani   zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

 



 Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wójt – przeniesienie oświetlenia w Liniewie i Głodowie – Pan Komolubi zobowiązał 

się, że do 30 kwietnia zostanie to wszystko zrobione, 

 - równiarka -  będzie to wykonane, ale jeszcze nie teraz, 

 - farmy wiatrowe – jest sporo zawirowań w tej kwestii, jest kilka osób, które chcą 

zaszkodzić temu co może doprowadzić do rozwoju Gminy.  Firma niestety zraziła się 

takim zachowaniem i chcą pójść  do innych gmin, którzy są bardziej przychylni tej 

inwestycji. Firma zaoferowała się, że jeżeli powstaną te wiatraki to dofinansują szkołę i 

lokalne organizacje. 

 - naprawa dróg – zrobimy objazd dróg, aby zorientować jak wyglądają i co w jakim 

zakresie trzeba tam zrobić, 

- zmiana kursu autobusu PKS w Wysinie -  nie było upoważnienia dla Pana 

Czapiewskiego. Radny podczas rozmów z przedstawicielami działał w dobrej wierze, na 

pewno nie chciał żeby tak wyszło jak wyszło, teraz staramy się opracować inny wariant 

tego kursu, 

 - decyzje środowiskowe dla działek w Garczynie – nie ma u nas tajnych klauzul, ale są 

procedury według, których trzeba postępować, 

 - 20-lecie wolnych wyborów samorządowych – z tej okazji chcemy odznaczyć 

samorządowca z naszej gminy odznaczeniem państwowym, będzie to Pan Wiesław 

Szarmach, który aktywnie działa w naszej gminie czy to w straży jako komendant czy  

jako radny. 

- programy w gminie – teraz z programu PROW modernizujemy salę widowiskową 

GOKSiR oraz ulicę Tysiąclecia, każda gmina ma inne priorytety. Na kanalizację 

otrzymaliśmy 69.38% kosztów kwalifikowanych, Nowa Karczma 62%, a Stara Kiszewa 

1/3 tego co my. 

 

Sekretarz – odnośnie uchwały w sprawie stypendiów - ten wstępny projekt uchwały 

został skonsultowany z Komisją Oświaty. Doszły do nas sygnały, że niektóre szkoły 

zawyżają średnie uczniom, aby załapali się na stypendium.  Dostarczymy informację ile 

osób z danej szkoły otrzymało stypendium Wójta. 

 

Ludwik Szparkowski – chciałbym też wiedzieć jak sobie te osoby radzą w gimnazjum. 

 

Ryszard Łuczkiewicz – wiem, że oświata to bardzo delikatny instrument w gminie. Nad 

oświatą czuwają dwa organy – Gmina jako organ prowadzący i Kuratorium Oświaty jako 

organ merytoryczny. Aby zrobić taką analizę o jaką panowie proszą to ani ja ani Pan 

Wójt nie mamy takich uprawnień, chyba że będzie chodziło o kwestie finansowe. 

Możemy wysłać wniosek do Kuratorium Oświaty z prośba o takie dane.  

 

Ludwik Szparkowski  - jestem zdziwiony taką odpowiedzią, skąd wtedy u Pana taka 

wiedza, że oceny są  zawyżane? Jak oni radzą sobie w gimnazjum? Wiem, ze na początek 

taka osoba musi się zaaklimatyzować do nowego otoczenia, ale po jakimś czasie od razu 

widać jak komu idzie. 

 

Wójt – myślę, ze nasi nauczyciele to osoby, które mają wieloletnie doświadczenie i nie 

możemy przekraczać granic naszych kompetencji. 



 

Krystian Breski – przewrócone znaki – zostało to zgłoszone i jak tylko będzie można 

ruszyć ziemię to zostaną one powrotem wkopane, zapytamy w jakim terminie zostanie 

to zrobione, 

- gałęzie – zgłosimy to do ZDP. 

 

Jerzy Czapiewski – Pan Szarmach pyta się od kogo dostałem upoważnienie. Dostałem je 

od mieszkańców Głodowa, Deki, Płacht, Iłownicy, Stefanowa i Milonek. A teraz obraża 

się Pan, że zabrałem Wysinowi autobus. 

  

Wiesław Szarmach -  Pan Czapiewski jest radnym całej gminy  i powinien dbać o dobro 

całej gminy a nie tylko części. Było spotkanie z przedstawicielami z PKS i powiedzieli, że 

Pan Czapiewski kazał wziąć ten autobus. 

 

Jerzy Czapiewski – obiecali, że jakiś autobus wstawią, ale nie wiedziałem, że to będzie 

ten z Wysina. 

 

Wójt – teraz musimy wysnuć pewnie wnioski i przy następnym spotkaniu z 

przedstawicielami PKS mówić będziemy jednym głosem. 

 

 

 

Ad. 13 

Wolne głosy i wnioski 

 

Maria Labuda podziękowała Panu Wójtowi oraz Panu Przewodniczącemu za udział w 

Dniu Kobiet w gminie, poinformowała o zjeździe Kół Gospodyń Wiejskich, które 

przedstawiać będą regionalne dania i o Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich 27 marca w 

Kościerzynie w Sokolni. 

 

Sławomir Zabrocki – 26 marca w Szkole Podstawowej odbędzie się spotkanie w 

sprawie Rad Sołeckich. 

 

Wiesław Szarmach – Pani Sołtys ze Starego Wieca ma duże problemy jest zastraszana, a 

urząd nie chce jej pomóc. 

 

Ludwik Szparkowski – Pani Sołtys skierowała do nas pismo w tej sprawie. Szkoda, że 

ktoś próbuje przeszkadzać Pani Sołtys w jej pracy, bo wieś od usamodzielnienia 

zmieniło się nie do poznania. 

 

Wójt – przedstawiałem te sprawę podczas komisji, musimy organizować spotkanie na 

tym osiedlu, aby rozpoznać o co chodzi i dlaczego tak się stało i zaradzić temu w jakiś 

sposób. 

 

Skarbnik – proszę żeby  plany podziału budżetu sołeckiego zostały dostarczone do 

urzędu do 15 kwietnia. 

 



Benedykt Knitter –przecież te stypendia nie są tak wielkie, żeby obrażać moje dzieci  i 

oskarżać je o korupcję? 

 

Ludwik Szparkowski – limity stypendiów są sporna kwestią, wszyscy muszą je 

otrzymywać sprawiedliwie. 

 

Benedykt Knitter – stypendia są dzielone no wszystkich uczniów mających powyżej 

jakiejś określonej średniej. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.30. 
 
 
 
 

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Ludwik Szparkowski 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 

 


